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Pitanje postavljeno Vijeću ministara BiH: “Je li moguće održati sjednicu Vijeća ministara 

BiH ili u dnevni red neke od sjednica Vijeća ministara BiH uvrstiti točku pod kojom bi se 

sagledalo stanje sa zakupninama institucija BiH i konačno provela ozbiljna redukcija kada su 

u pitanju zakupnine?” 
 


